
ČESKÁ 
ASOCIACE 
SQUASHE

ZPRÁVA RK O 
ČINNOSTI VV ČASQ ZA 
OBDOBÍ ČERVEN 2021 
- KVĚTEN 2022

27.5.2022



Zpráva RK o činnos  VV ČASQ za období červen 2021 – květen 2022              

Stránka 1 z 6     

OBSAH:

Úvod..............................................................................................................................................3

WEBOVÁ APLIKACE........................................................................................................................3

MINULÁ DOPORUČENÍ-BODOVĚ:....................................................................................................3

OBLAST HOSPODAŘENÍ..................................................................................................................4

DOPORUČENÍ KOMISE-BODOVĚ:.....................................................................................................5

LSCM..............................................................................................................................................5

ZÁVĚREČNÉ SHRNUTÍ.....................................................................................................................5

Česká asociace squashe, z.s.  *  Zátopkova 100/2  *  160 17 Praha 6 , IČ: 481 32 217
+420 776 814 960  *  info@czechsquash.cz   *  www.czechsquash.cz 



Zpráva RK o činnos  VV ČASQ za období červen 2021 – květen 2022              

Stránka 2 z 6     

Úvod
Tuto zprávu o činnos  předkládá revizní komise (dále jen RK) členské základně v souladu s čl.  34 platného
organizačního  řádu  Českého  Squashe.  V  kapitolách  dále  se  zaměřujeme  na  krátké  shrnu  doporučení
vyplývajících z loňské zprávy k činnos  výkonného výboru (dále jen VV) a oblast hospodaření.

Webová aplikace
V posledním roce se namísto kosme ckých změn aplikace, kterých by si mohl běžný uživatel všimnout navenek
asociace zaměřila na zjednodušování a odlaďování zdrojového kódu ať se již jednalo o nový editor sloužící k
vytváření novinek či finalizaci vnitřní struktury rozšíření webu o novou trenérskou sekci potažmo reprezentaci.
Tyto  sekce  měly  být  zpracovány  již  v  minulém  roce,  zde  se  však  naráželo  na  malé  časové  možnos
provozovatele  aplikace.  RK  tak  kvituje  zapojení  nových  tváří,  které  byli  vzhledem  k  časové  vy ženos
původního tvůrce aplikace najaté, aby převzali agendu vývoje webu a průběžné odstraňování bugů. Tento krok
je od ledna letošního roku promítnut též v částce, kterou asociace musí nové pla t. Nutno podotknout, že tato
částka se od roku 2015 prak cky nenavyšovala ač k tomu smluvně měl provozovatel možnost a tak její změnu z
5445,- na 9075,- Kč vnímá jako opodstatněnou. Doufejme, že bude také brzy k dispozici  archiv výsledků z
přelomu milénia, který mělo vedení ČASQ v plánu také brzy.

Minulá doporučení-bodově:
 Revizní  komise  se  velice  intenzivně  zajímala  o  smlouvu o  dílo  asociačního  webu jelikož  byl  tento

zdrojový kód použit v prak cky iden cké formě k vytvoření konkurenčního webu Slovenské asociace.
Tímto byla porušena smlouva poskytovatele a objednatele a duševní  vlastnictví tohoto zdrojového
kódu bylo BEZ SOUHLASU VV ČASQ využito poskytovatelem aplikace firmou QuickCode s.r.o. k vytvo-
ření iden ckého webu a fak cky dvojího “zpeněžení” této webové aplikace. Vznikla m finanční újma
všem členům ČASQ, kteří mohli nějakou formou ze zisku postoupení práv zdrojového kódu profitovat.
Naše komise mto urgentně vyzývá VV ČASQ, aby podnikl právní kroky, jelikož byly JASNĚ porušeny
podmínky dle článku  IV, bodu 4.2 rámcové smlouvy a dle článku VIII bodu 8.1 požadoval smluvní poku-
tu, případně dle článku XV bodu 15.1 vynaložit veškeré úsilí k urovnání této věci ve prospěch ČASQ! -
ČÁSTEČNĚ SPLNĚNO. Asociace si nechala Jakubem Vavříkem udělat právní rozbor celé situace, ze kte-
rého vyplynulo, že poskytovatel aplikace firma QuickCode s.r.o. opravdu porušila smlouvu s ČASQ a po-
skytovatel byl s mto nálezem napřímo konfrontován. Další postup by měl být znám před začátkem
VH, takže RK tuto informaci zohlední v budoucí zprávě 2023.

 Dále si naše komise dovoluje označit rozhodnu  VV ze září 2020 o vyplácení výkonnostní podpory žen
za velmi nešťastné. RK zastává názor, že nárok na podporu by neměl být tak specificky zaměřen na
umístění v rámci soutěží PSA, neboť aktuální situace v účas  žen na okruhu PSA se jeví jako tristní.
Nicméně pro reprezentační účely potřebuje ČASQ minimálně 4 ženy (plus náhradnice) a ty by měla
mo vovat ke kvalitní tréninkové přípravě právě finanční podporou, která částečně pokryje náklady s

m  spojené.  RK  důrazně  doporučuje  změnit  pravidlo  článku  3.2  koncepce  podpory  reprezentace
dospělých v prvním odstavci tohoto článku určující podmínku umístění na okruhu PSA  -  ČÁSTEČNĚ
SPLNĚNO.  RK  zaznamenala  změnu  v  koncepci  podpory  reprezentace  dospělých  a  zaujala  kladné
stanovisko k této změně. Nicméně stále zůstává dle RK nedořešena podpora “Reprezentace dospě-
lých”, tedy těch,  kteří nepůsobí na okruhu PSA, nebo nejsou v těchto soutěžích úspěšní, ale jsou nomi-
nováni do širšího (či užšího) reprezentačního výběru. RK zastává názor, že i tato část “reprezentace” by
měla být podporována, protože reprezentuje ČASQ na zahraničních soutěžích družstev. RK zastává ná-
zor,  že  momentální  podpora reprezentace je  spíše  podporou  profesionálních  hráčů  působících  na
okruhu PSA, než podporou samotné reprezentační myšlenky.
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 Další doporučení, které se z loňského roku týkalo asociačního newsle eru, kde se RK zabývala podně-
tem z řad hráčů ohledně jeho obsahu a došla k závěru, že by jej bylo dobré více přiblížit běžným hrá-
čům vzhledem k pandemické situaci nebylo možné aplikovat - SPLNĚNO. RK se k této problema ce vra-
cí po roční odmlce zaviněné covidem. Newsle er během uplynulého období převzala od Jiřího Uhlíře
pod svá křídla Marke ngová komise. Na jeho přípravě se podílejí všichni její členové s pomocí sekreta-
riátu a Sáry Dimovové z Autocontu, jejíž bezplatnou pomoc zajis l předseda komise Mar n Grigar a
nutno podotknout, že obsah“měsíčníku” více reflektuje dění na domácí scéně a přehlednou formou
dává nahlédnout i  pod pokličku juniorských akcí potažmo turnajů nižších kategorií.  Vrá la se také
pravidelná měsíční periodicita.

Oblast hospodaření
RK vycházela při hodnocení práce Výkonného výboru v oblas  hospodaření z předloženého rozpočtu na rok
2021 a z jeho následného čerpání a dále pak z rozvahy a výsledovky za rok 2021. 
ČASQ hospodařila v roce 2021 s rozpočtem o celkové výši 11,2 mil. Kč.
Změnou donátora, kdy NSA nahradila MŠMT, došlo také k určitému ořezání  dotačních příjmů. Vytvořením
žebříčku  popularity  ze  strany  NSA  se  Squash  dostal  mezi  méně  atrak vní  sporty,  které  jsou  v  dotačních
rozpočtech kráceny opro  minulým obdobím. Pozi vní naopak bylo podpoření turnajů PSA ze strany NSA, kdy
pro tyto účely poskytla dotaci ve výši 1,03 mil. Kč.
Dotace hlavního města Prahy, městských čás  a jiných tradičních partnerů asociace byla v roce 2021 opro
roku 2020 již  trochu stabilizovaná,  nicméně vzhledem k pandemické situaci  nás  podpořili  pouze v případě
juniorských pražských klubů. 
Celkově do rozpočtu ČASQ pro rok 2021 přispěli výše zmiňovaní donátoři příjmy v celkové výši 10,86 mil. Kč.
Pro dorovnání rozpočtu převedl VV částku 500. s Kč z hospodaření předchozího roku.
Pokud se zaměříme na strukturu čerpání jednotlivých rozpočtových položek, RK vyhodno la toto za přiměřené.
Zde to ž většinou docházelo k nedočerpání nákladových částek rozpočtu, a také zůstaly nedočerpány veškeré
rezervy ve výši 840 s. Kč. Jedinou významněji překročenou položkou jsou “zahraniční organizace”, kdy položka
PSA turnaje překročila rozpočet o více než 1,15 mil. Kč. Tato částka, ale byla kryta navýšením rozpočtu na
straně příjmů ze strany NSA ve výši 1,03 mil. Kč.
Na  závěr  RK  hodno  rozpočtovou kázeň ČASQ  jako  zodpovědnou  v  souladu  s  konáním činnos  dobrého
hospodáře, kdy rozpočet pro rok 2021 nakonec skončil přebytkem 0,48 mil. Kč. Tento celý přejde do rozpočtu
let následujících.
Porovnáváme-li  rozpočet  na  rok  2021  s  výkazem  zisků a  ztrát,  který  nám  byl  předložen  Ing.  Tomášem
Fořterem,  pak  vidíme drobné  odchylky  jak  v  příjmech,  tak  i  ve výdajích.  Tyto  jsou způsobeny  účetním a
provozním rozdílem.  Obě položky,  jak  výkaz zisků,  tak  výkaz  ztrát  korespondují  s  kladným hospodářským
výsledkem uváděným již v čerpání rozpočtu 2021. Účetně ČASQ sice vykázala ztrátu hospodaření za rok 2021
ve výši 0,5 mil. Kč, tato ale byla kryta převodem ak v z předchozího roku v návaznos  na očekávané navýšení
pasiv pro inves ční položky (odpisy).
Při kontrole rozvahy musí RK konstatovat, že tato s ohledem na skutečnos  uváděné již v oblas  rozpočtu, je v
souladu s činnos  řádného hospodáře.
RK zaznamenala i obnovenou činnost SQUASH CZ, s.r.o., kdy po vleklých tahanicích o účetnictví z dob vedení
Ing. Sládečka a nemožnos  likvidace společnos  se tato společnost očis la a je schopná provozu. Činnost této
společnos  se pohybovala v řádu desítek síc Kč, které byly řádně zúčtovány.
RK kontrolou stvrzuje, že všechny projekty byly řádně svým donátorům vyúčtovány, a za ČASQ i SQUASH CZ,
s.r.o. byla podána řádná daňová přiznání.
Celkově RK hodno  hospodaření ČASQ jako velmi dobré.
RK nadále doporučuje vedení  ČASQ tvořit finanční  rezervy, které by pokryly případné přechodné období v
případě krize, či nenadálé událos , jak nás o tom přesvědčují událos  posledních dní.
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Doporučení komise-bodově:
 RK zaznamenala vznik Moravskoslezské Komise ČASQ, která byla zřízena pro snadnější a úspěšnější zís-

kávání  finanční  a materiální  pomoci  od donátorů z  tohoto kraje.  Tímto nově vzniklá komise  docílí
úspěšnější podpory klubů, působící v MsK. RK avizuje z pozice svého mandátu, že bude dohlížet na
spravedlivé a korektní přerozdělování finanční a materiální pomoci mezi jednotlivé kluby.

 RK vidí posun v marke ngovém směřování ČASQ, kde byla navázána spolupráce se společnos  e-spor-
ts.cz s cílem oslovit pomocí obecnějších “hashtagů” širší veřejnost. Nicméně je třeba apelovat na VV,
potažmo jeho marke ngovou komisi, aby kromě ak vit do vnitřních struktur ČASQ a jejich členů, či
squashových nadšenců, více směřovala marke ng na běžného obyvatele ČR, například: “ Squash jako
sport pro zdravý životní styl” apod. Názor RK vychází z momentálního trendu rušení squashových kur-
tů, kdy v budoucnu možná nebude kde squash hrát. Mělo by být tedy v zájmu ČASQ, aby se stávající
centra podařilo udržet potažmo přibývala nová.

LSCM 
RK ve své činnos  průběžně také sleduje projekt LSCM za který je zodpovědná Metodická komise. Dle vyjádření
jejího  předsedy  Mgr.  Jana  Rolla  se  v  postcovidové  době  uskutečnila  prezenční  formou  tři  jednodenní
projektová školení,  jejichž cílem bylo především sdílení  zkušenos , tréninkových dat a přednášky externích
spolupracovníků a expertů z oblas  sportovního tréninku a příbuzných vědních disciplín.  Nejvíce rezonoval
blok Grega Gaul era ohledně problema ky kvalitního pohybu a jeho zakomponování do technické a kondiční
přípravy  a  přednáška  MUDr.  Jiřího  Dostala  na  téma  fyziologie  sportovního  výkonu.  Trenéři  byli  ak vní  v
návštěvách externích školení MOSTY a Dialogy i další.
Vzhledem k situaci spojené s Covidem se VV ČASQ rozhodl vybrat tyto trenéry stejné jako v sezoně 20-21.
Důvodem je nemožnost vytvoření aktuálních kritérií pro výběr. Jejich finanční  podpora je vždy určena těm
trenérům, kteří se účastní minimálně dvou projektových školení, nicméně Ti si mohou dle dohody vyjednat se
svým klubem účtování přes kluby. Tento “benefit” se nicméně RK nezdá jako nejšťastnější řešení neboť může
vyvolávat různé pochyby. Doufáme, že v budoucnu bude koncept finanční podpory více precizován.
RK zaznamenala případ, kdy byla vyplácena finanční odměna klubu za trenéra, který se trenérské činnos  již
nevěnoval a ani si nedělal na finanční odměnu nárok. RK zastává názor, že projekt je na podporu trenérů a ne
na podporu klubů a doporučuje ujasnit podmínky pro vyplácení podpory trenérů v rámci projektu LSCM. 
RK dále vyhodnocuje školení trenérů v rámci projektu LSCM jako příliš akademické a doporučuje vedoucímu
projektu, aby tato školení směřoval spíše k prak cké činnos .

Závěrečné shrnu
Děkujeme  všem  členům  VV,  sekretariátu  a  odborným  komisím  za  jejich  činnost.  Dále  děkujeme  všem
dotázaným za včasné odpovědi RK. Chceme ocenit, že v období korona virové krize, vrá la asociace klubům
část členských příspěvků. Přejeme všem krásné léto a do další sezony spoustu turnajů bez omezeních týkajících
se vládních a jiných opatření. Pevně věříme, že Česká asociace squashe, dělá a bude dělat vše pro kluby a hráče
dle jejího nejlepšího vědomí a svědomí. Chceme též poděkovat všem nadšencům squashe, kteří se snaží dělat
maximum pro rozvoj tohoto sportu, mnohdy z vlastních prostředků a svou obětavos .

Revizní komise si dovoluje připomenout všem členům ČASQ, že jako dozorový orgán, je připravena řešit jejich
případné podněty prošetřením správnos  postupů výkonných činitelů ČASQ.

Dne 27. 5.2022

Zpracovali dle svého nejlepšího vědomí a svědomí: Pavel Holinka, Renata Svobodová, Ing. Petr Vosátka
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